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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU HF JAMU 26. 5. 2022  

Přítomni (6): prof. Jiraský (předseda), doc. Novozámský (místopředseda), MgA. Mikesková, Ph.D., 

MgA. Weiser, MgA. Gál, BcA. Nosek 

Omluveni (3): prof. Jelínek, doc. Šilerová, Ph.D., MgA. Urban 

Hosté: prof. Willi (děkanka), doc. Goliášová (proděkanka), Ing. Vondráčková (tajemnice) 

 

1) Předseda přivítal přítomné a zahájil zasedání. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu 

s jednacím řádem a v počtu šesti přítomných senátorů je senát usnášeníschopný. 

 

2) Seznámil přítomné s programem a vzhledem k časovým možnostem hostů dal hlasovat o 

návrhu změny pořadí jednotlivých bodů programu – změna byla jednomyslně schválena. 

 

3) Schvalování rozpočtu HF JAMU pro rok 2022. Tajemnice HF JAMU podrobně představila 

návrh rozpočtu a zodpověděla dotazy senátu. Diskuse o celé šíři ekonomické problematiky – 

energetická náročnost budov JAMU, platy a jejich vývoj, dělení prostředků mezi součásti 

JAMU, zdroje financování aj. Děkanka představila možné cesty v rámci strategie financování. 

Senát hlasoval o předloženém návrhu s výsledkem: 6 pro, 0 proti. Rozpočet byl schválen. 

 

4) Děkanka představila návrh obsadit funkci proděkana pro mezinárodní vztahy doc. Jurijem 

Likinem. Po diskusi senátorů a děkanky (o důvodech opětovného zřízení této funkce, o náplni 

a formě práce nového proděkana, zejména o možnostech jeho osobní přítomnosti na fakultě 

při jednáních v souvislosti s jeho agendou) se senát vyjádřil k návrhu děkanky kladně.  

 

5) Výroční zpráva o činnosti HF JAMU za rok 2021. Senát se seznámil s předloženým návrhem 

výroční zprávy. Po krátké diskusi senát o návrhu hlasoval: 6 pro, 0 proti. Výroční zpráva byla 

schválena.  

 

6) Vyhláška k přijímacímu řízení „LEX Ukrajina“. Senát diskutoval o předložené vyhlášce, vedení 

HF si osvojilo připomínky a návrhy senátorů (zejména zařazení programu kompozice) a tato 

podoba vyhlášky byla hlasováním schválena (6 pro, 0 proti).  

 

7) Různé. Diskuse o problematice uznávání zahraničního vzdělání, problematice ubytování 

kandidátů ke studiu v souvislosti s mimořádnými termíny přijímacích řízení. Předseda 

poděkoval všem přítomným a ukončil zasedání. 

 

 

 

 

prof. Jan Jiraský, Ph.D. 

předseda AS HF JAMU 
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